
 
Agenda of  

Launch of European Business in China – Nanjing Position Paper 2016/2017 
& 

2017 Nanjing Municipal Government Dialogue  
 

欧盟商会南京分会 
《2016/2017欧盟企业在南京建议书》发布会 

暨 
欧盟企业与南京市政府部门交流会日程 

21st February, 2017 from 9:30 – 15:00  

Intercontinental Hotel Nanjing 南京洲际酒店  

                                                                                                                             

8:30 – 9:30 
Registration and networking (morning refreshment) 

注册（早茶、咖啡） 

9:30 – 9:50 Opening Session* 

开幕式* 

Mr. Huang Lan, Vice Mayor of Nanjing Municipal Government（10minutes） 

南京市黄澜副市长致辞（10分钟） 

Presentation of the Executive Position Paper by Mr. Bernhard Weber, Chairman of 

European Chamber Nanjing Board （10 minutes） 

欧盟商会南京分会董事会主席魏博先生发表《2016/2017欧盟企业在南京建议

书》摘要（10 分钟） 

9:50 – 11:25 Panel discussion and Q&A * 

座谈会及问答* 

Chaired by Mr. Bernhard Weber, Chairman of European Chamber Nanjing Board 

中国欧盟商会南京分会董事会主席魏博先生主持 

 

Panelists are: 

 

- Brussels Circuit of European Chamber 2017 by Mr. Adam Dunnett, Secretary 

General of European Union Chamber of Commerce in China (10 minutes) 

中国欧盟商会秘书长唐亚东先生，2017欧盟商会布鲁塞尔之行(10分钟) 

 

-Improving Business Environment in Nanjing by Mr. Zou Weike, Vice director of 

Nanjing Commerce Bureau(10 minutes) 

南京营商环境，邹伟科，南京市商务局副局长(10 分钟) 



 
 

-Speech by Patrick Wilburn, General Manager of Celanese (Nanjing) Diversified 

Chemical Co. Ltd (10 minutes)  

魏梦飞，塞拉尼斯（南京）多元化工有限公司总经理 (10分钟) 

 

-Speech by Mr. Gu Jiandang, President of Phoenix Contact (China) Holding Co., Ltd 

(10 minutes)  

顾建党，菲尼克斯（中国）投资有限公司总裁 (10分钟) 

 

-Development of Nanjing’s Smart Manufacturing Industry by Nanjing Economic and 

Information Committee (10 minutes) 

南京智能制造发展，南京市经济和信息化委员会(10分钟) 

 

-Enhancing support for SMEs by Mr. Helmut Güsten, General Manager of emz 

Hanauer (Nanjing) Co., Ltd. (10 minutes) 

加强对中小企业的扶持，古斯腾先生，瀚乐电子机械(南京)有限公司总经理(10分

钟) 

 

Q&A section (30 minutes) 

问答环节（30分钟） 

11:25 – 11:30 Closing Remark（5minutes) 

闭幕辞（5 分钟） 

11:30 – 12:50 Lunch Break and Networking 

招待午宴 

 

12:30 – 13:00 Registration -Nanjing Government Dialogue 

政府部门交流会注册 

13:00 – 13:20 Opening Session* 

开幕式* 

Mr. Adam Dunnett, Secretary General of European Union Chamber of Commerce in 

China（10 minutes) 

中国欧盟商会唐亚东秘书长致辞（10分钟） 

Mr. Bernhard Weber, Chairman of European Chamber Nanjing Board （10 minutes） 

欧盟商会南京分会董事会主席魏博先生致辞（10分钟） 



 
13:20 – 13:30 Coffee Break and change of setting from theatre to panel rooms 

茶歇及移步分会场 

13:30 – 15:00 Room 1: AC Member GM Discussion* 理事会成员及总经理组* 

-moderated by Mr. Bernhard Weber, Board Chair of European Chamber Nanjing 

Chapter 

中国欧盟商会南京代表处董事会主席魏博先生主持 

Official Representatives of Nanjing Municipal Development and Reform 

Commission, Nanjing Economic and Information Committee, Nanjing Commerce 

Bureau, Foreign Affairs Office under Nanjing Municipal Government, Nanjing 

Environmental Protection Bureau 

政府代表：南京市发改委、南京市经信委、南京市商务局、南京市外办、南京

市环保局 

13:30 – 15:00 Room 2: Sourcing & Manufacturing and Energy & Environment 采购制造及能源

与环境组 

-moderated by Mr. Wang Haisong, Chair of Sourcing and Manufacturing Forum, 

European Chamber Nanjing Chapter 

-欧盟商会南京分会采购与生产工作组组长王海松 主持 

Official Representatives from Nanjing Development and Reform Commission, Jinling 

Customs , Nanjing Commerce Bureau, Nanjing Environmental Protection Bureau,  

政府代表：南京市发改委、金陵海关、南京市商务局、南京市环保局 

13:30 – 15:00 Room 3 : HR and Improving Business Environment in Nanjing 人力资源及商业环

境组 

-moderated by Ms. Zhu Yue, Chair of HR Forum 

欧盟商会南京分会人力资源工作组组长朱越 主持 

Official Representatives from Nanjing Economic and Information 

Committee ,Nanjing Human Resource and Social Security Bureau, Nanjing Health 

and Family Planning Commission, Nanjing Public Security Bureau Exit-Entry Division 

政府代表：南京市经信委、南京市人社局、南京市卫计委、南京市公安局出入

境管理处 

13:30 – 15:00 Room 4 : Finance and Taxation 财税组 

-moderated by Ms. Paky Ding, Chair of Finance and Taxation Working Group, 

European Chamber Nanjing Chapter 

欧盟商会南京分会财务与税务工作组组长丁培勤 主持 

Official Representatives from Nanjing Development and Reform Commission, 

Nanjing Administration of Taxation, Nanjing Local Taxation Bureau, Nanjing Science 

and Technology Commission 



 
政府代表：南京市国税局、南京市地税局、南京市科技委 

13:30 – 15:00 End of Event 

 

*Simultaneous Interpretations is available. 


